



INFORMATION BULLETIN EXPERTECH

Brothers, Sisters, Siblings,

We are extremely grateful for your unfailing support and unwavering commitment in these uncertain times. We understand your concerns and heightened anxiety. Your solidarity and dedication are invaluable, and we are fully aware of the challenges you are meeting with courage.

We want to assure you that we are here for you, working tirelessly to overcome the current concerns and uncertainties. Our close collaboration with the national union leadership is proof of our commitment to finding effective solutions as quickly as possible.

We encourage you to continue to give us your invaluable support, for together we are stronger. We will keep you informed of all progress, and we remain convinced that we will overcome these challenges by remaining united and determined. The Unifor National Office will also be sending a communication in due course.

Let us indeed remain strong and united. Together we will successfully get through this period.

Solidarity,

Your bargaining committee,

Eric Johnson
Paulo Duarte
Kevin Klan
Harold Hellings
Emilio DiFrancesco
Patricia Bond

Patrick Léveillé
Pierre Tremblay
Gaétan Turcotte
Benoit Laurendeau
Jean Bacon
Natacha Duquette

Robin Dudley, National Representative

Jean-Stéphane Mayer, National Representative



INFO-NEGO EXPERTECH

Consoeurs, confrères, camarades,

Nous sommes profondément reconnaissants pour votre soutien indéfectible et votre engagement inébranlable dans ces temps d'incertitude. Votre solidarité et votre dévouement sont inestimables, et nous sommes pleinement conscients des défis que vous relevez avec tant de courage.

Nous voulons vous assurer que nous sommes là pour vous, travaillant sans relâche pour surmonter les préoccupations et les incertitudes actuelles. Notre collaboration étroite avec les dirigeants du syndicat national est une preuve de notre engagement à trouver des solutions efficaces dans les plus brefs délais.

Nous vous encourageons à continuer à nous apporter votre précieux soutien, car ensemble, nous sommes plus forts. Nous vous tiendrons informés de toutes les avancées et nous restons convaincus que nous surmonterons ces défis en restant unis et déterminés.

Restons forts et solidaires, car c'est ensemble que nous réussirons à traverser cette période avec succès.

Solidarité,

Votre comité de négociation,

Patrick Léveillé

Pierre Tremblay

Gaétan Turcotte

Benoit Laurendeau

Jean Bacon

Natacha Duquette

Eric Johnson

Paulo Duarte

Kevin Klan

Harold Hellings

Emilio DiFrancesco

Patricia Bond

Jean-Stéphane Mayer, représentant national

Robin Dudley, représentant national